香港大球場「運動訓練租用計劃」抽籤結果 (2024 年11月) Balloting Results of Hong Kong Stadium "Sports Training Scheme" (November 2024)

可供租用日期 Available date	團體/機構的名稱 Name of Organisation
23.11.2024 (星期六)	香港警察足球會
(Sat)	Hong Kong Police Football Club

註:成功申請的人士須於本月 25 日或之前透過郵寄或於大球場辦事處辦公時間內親臨遞交劃線支票乙張(支票抬頭:香港特別行政區政府,背面須寫上申請人姓名、團體/機構名稱和聯絡電話),以便本署跟進。逾期繳交費用者會視作棄權論。該時段會再另行按抽籤結果次序分配予其他團體/機構。

大球場辦事處辦公時間:

星期一至星期五: 上午 8:45 至下午 5:45 (活動日除外) 星期六、日及公眾假期休息

Note: Successful applicant(s) is/are required to submit a crossed cheque payable to "The Government of the Hong Kong Special Administrative Region" by post/in-person to the Stadium Office during the following office hours **on or before 25th of the month**. The name of applicant, organisation and contact telephone number must be written on the back of the cheque. Successful applicants who fail to settle the hire charges by the date specified above will be regarded as giving up their applications. The available session will be re-allocated to other organisation according to the sequence of balloting result. Stadium Office Opening Hours:

8:45 a.m. to 5:45 p.m., Monday to Friday (Except event days) Closed on Saturday, Sunday and General Holiday



21.10.2024